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      Annotation

    
        
          Работа посвящена исследованию системы ветеринарного контроля (надзора) при ввозе товаров на таможенную территорию ЕАЭС, выявлению существующих проблем государственного регулирования в исследованной сфере, предложению способов совершенствования мер государственного федерального ветеринарного контроля (надзора) и оценке ожидаемого эффекта от реализации мер. Объектом исследования ВКР является государственный ветеринарный контроль (надзор) при ввозе товаров на таможенную территорию ЕАЭС. Предмет – меры и особенности осуществления государственного ветеринарного контроля (надзора) в пунктах пропуска при ввозе товаров на таможенную территорию ЕАЭС, в частности на таможенную территорию России. Целью написания выпускной квалификационной работы является выявление современных проблем государственного регулирования мер контроля в области осуществления государственного ветеринарного контроля (надзора) и их совершенствование. Из поставленной цели следуют следующие задачи: 1. Изучить теоретические основы осуществления ветеринарного контроля (надзора) в пунктах пропуска при перемещении товаров через таможенную границу ЕАЭС. 2. Дать краткое описание сферы ветеринарного контроля (надзора). 3. Проанализировать нормативно-правовую базу, регулирующую область исследования. 4. Определить порядок осуществления федерального государственного ветеринарного контроля (надзора) в пунктах пропуска. 5. Проанализировать особенности осуществления мер ветеринарного контроля (надзора) при ввозе товаров на таможенную территорию ЕАЭС. 6. Проанализировать деятельность контрольных и надзорных органов в сфере перемещения продукции, подлежащей ветеринарному контролю. 7. Выявить особенности таможенного контроля продукции, подлежащей ветеринарному контролю. 8. Сформулировать проблемы государственного регулирования в сфере перемещения продукции, подлежащей ветеринарному контролю. 9. Сформулировать предложения по совершенствованию организации ветеринарного контроля (надзора) при ввозе товаров на территорию ЕАЭС. 10. Оценить ожидаемый эффект от реализации предложений. По итогам написания работы были сформулированы следующие предложения: - внесение изменений в текст приказа Минсельхоза России № 393, ФТС России № 2154; - интегрировать работу АИС «Аргус» и АИС «АИСТ-М»; - создание реестра участников ВЭД, занимающихся перемещением подконтрольной ветеринарному надзору продукции, и их категорирование по профилям риска; - совершенствование алгоритмов системы управления рисками; - реализация проекта интегрированной информационной системы ЕАЭС; - обязательная маркировка мясной продукции. При подготовке работы использованы следующие информационные технологии / методы обработки данных / информационные системы (базы данных): обработка массивов данных с использованием Excel, обработка текстовой информации с использованием Word; база данных правовой информации КонсультантПлюс; визуализация представленных данных с использованием diagrams.net, miro.
        

        
          The work is devoted to the study of the system of veterinary control (supervision) when importing goods into the customs territory of the EAEU, the identification of existing problems of state regulation in the studied area, the proposal of ways to improve the measures of state federal veterinary control (supervision) and the assessment of the expected effect of the implementation of measures. The object of the GQP study is the state veterinary control (supervision) when importing goods into the customs territory of the EAEU. The subject is measures and features of the implementation of state veterinary control (supervision) at checkpoints when importing goods into the customs territory of the EAEU, in particular into the customs territory of Russia. The purpose of writing the final qualifying work is to identify modern problems of state regulation of control measures in the field of state veterinary control (supervision) and their improvement. The following tasks follow from this goal: 1. To study the theoretical foundations of veterinary control (supervision) at checkpoints when moving goods across the customs border of the EAEU. 2. Give a brief description of the scope of veterinary control (supervision). 3. Analyze the regulatory framework governing the field of research. 4. Determine the procedure for the implementation of federal state veterinary control (supervision) at checkpoints. 5. Analyze the specifics of the implementation of veterinary control (supervision) measures when importing goods into the customs territory of the EAEU. 6. Analyze the activities of control and supervisory authorities in the field of movement of products subject to veterinary control. 7. To identify the features of customs control of products subject to veterinary control. 8. Formulate the problems of state regulation in the field of movement of products subject to veterinary control. 9. Formulate proposals to improve the organization of veterinary control (supervision) when importing goods into the territory of the EAEU. 10. Evaluate the expected effect of the implementation of the proposals. Based on the results of writing the work, the following proposals were formulated: - amendments to the text of the order of the Ministry of Agriculture of Russia No. 393, FCS of Russia No. 2154; - integrate the work of AIS "Argus" and AIS "AIST-M"; - creation of a register of foreign trade participants engaged in the movement of products controlled by veterinary supervision, and their categorization by risk profiles; - improvement of risk management system algorithms; - - implementation of the project of the integrated information system of the EAEU; - mandatory labeling of meat products. The following information technologies / data processing methods / information systems (databases) were used in the preparation of the work: processing of data arrays using Excel, processing of text information using Word; database of legal information ConsultantPlus; visualization of the presented data using diagrams.net, miro.
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